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1. A tárgyalandó témakör tárgyilagos és tényszerű bemutatása 

Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A napi hivatali munkám megegyezik elődöm feladatival: utalások, aláírások. Jelentősen 
megnövekedett a polgármesteri ügyfélforgalom az előző időszakhoz képest. Hosszabb 
ideje felgyülemlő sérelmekkel, problémákkal kerestek meg. Bizottságok hiányában kel-
lett a problémákat megoldani, úgy, hogy jogszabályt ne sértsek. 
 
2019. október 13-án szereztem polgármesteri mandátumot, a polgármesteri irodát októ-
ber 24-én foglalhattam el. Ezzel együtt a következő feladatokat láttam el:  
 

- Október 15-én az indiai befektető meghívására együtt megtekintettük az épülő 
gyárat, kérte együttműködésemet munkájához. Kiemelt beruházás hazánkban. 
Részletes kéréséről a későbbiekben tájékoztatom Önöket. 
  

- Október 17-én Salgótarjánban a Kormányhivatalban egyeztettem az új önkor-
mányzatról, feladatinkról. Külön felhívták a figyelmem a halasztást nem tűrő fela-
datokra, például jegyzői pályázat azonnali kiírása.  
 

- Október 18-án személyesen egyeztettem bizottsági elképzelésemről az általam 
előterjesztett külsös bizottsági tagokkal.  
 

- Október 19-én a Vöröskereszt helyi szervezet meghívásának tettem eleget az 
Idősek és véradók napja alkalmából. Gyakorló véradóként igen megtisztelő volt 
számomra a felékérés, hiszen magam is érzem a véradás fontosságát. Véradó-
ként magam is jubiláltam. 

 
- Október 21-én Plébános úrral egyeztettem a Mindszenty-nap rendezvény egyhá-

zi eseményéről Itt szeretném megköszöni Tóth Ferenc atyának az együttműkö-
dését. Ugyanezen a napon ismét találkoztam az indiai tulajdonossal, ahol már 
konkrét együttműködésről tárgyaltunk. 30 fő előzetesen felvett munkaerő Len-
gyelországban betanul november 4-től. Segítségemet kérték a munkaerő feltöl-
tésben, tájékoztattak a jelenleg betölthető álláshelyekről. Több rétsági lakos ön-
életrajzát személyesen adtam át a vezetésnek.  
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- Október 22-én a Kormányhivatal jelenlétében megtörtént a polgármesteri mun-
kakör átadása, átvétele. Az átadás egy eset kivételével rendben lezajlott. A Kor-
mányhivatal a közlekedésfejlesztési pályázat műszaki átadás-átvételének meg-
ismétlését rendelte el, mivel az első alkalommal – október 18-án - már polgár-
mesterként nem kaptam meghívást az eseményre. A jegyzőkönyvet úgy akarták 
velem aláírattatni, hogy jelen sem voltam az átadás-átvételen, és alpolgármes-
terként kellett volna aláírnom a jegyzőkönyvet. Erre még majd visszatérek októ-
ber 31-i beszámolóm kapcsán. 
 
A délután folyamán részt vettem a Szabadságkoncerten. Itt szeretném megkö-
szönni a Polgármesteri Hivatal, a Városi Művelődési Központ és Könyvtár dolgo-
zóinak, a Kereplő Néptánc Egyesületnek, a közmunkaprogramban részt vevő 
dolgozóknak, Városgondnoknak, a Rétsági Polgárőr Egyesület tagjainak a mun-
káját. A rendezvény során folyamatosan egyeztettünk a rendező Juhász Domini-
kával. A 2-es számú főúton kialakult dugó kapcsán a rendező a helyszínen tar-
tózkodó rendőrhatóság felkérte a forgalomirányításra. A közreműködő hatóság 
ennek nem látta indokoltságát. A Karthágó koncert alatt a katasztrófavédelem el-
lenőrzést tartott, mely során a katasztrófavédelmi engedélyezett tervhez képest 
eltérést nem talált. A rendezvény az előírt szabályoknak maximálisan megfelelt. 
Bízom benne – bár a tapasztalatom is ez -, hogy a szórakozni kívánók a folya-
matban lévő ellenőrzésekből semmit nem tapasztaltak.  

- Október 24-én aláírási címpéldányt kértem a közjegyzőtől, Balassagyarmaton. 
Az aláírási címpéldány birtokában kellett benyújtanunk a szerződés-módosítási 
kérelmet a Szabadságkoncert támogatására. A módosítási kérelmet összeállítot-
tuk, beküldése megtörtént.  
 
Október 24-én Hegedűs Ferenc átadta a polgármesteri iroda kulcsait az irodai 
asszisztensnek. köszönöm mindazok közreműködők segítségét, akik ez idő alatt 
közreműködtek abban, hogy megfelelő körülmények között tudjam az ügyfélfor-
galmat lebonyolítani.  

 
- Október 25-e már a Mindszenty nap előkészítése jegyében telt el. Közreműköd-

tem a program egyeztetésben, a szeretetvendéglátás megszervezésében.  
 

- Október 26-án első ízben egyeztettem új képviselőtársunkkal.  
 

- Október 27-e Mindszenty megemlékezésen vettem részt. 
 

- Október 29-én a Flex Film Kft. munkatársa keresett meg segítség kérésével.  
Képviselői egyeztetésen vettem részt szintén ezen a napon este. 
 

- Október 30-án megtartottuk alakuló ülésünket. Megköszönöm a képviselőtársaim 
mértéktartó, méltóságteljes együttműködését. 
 

- Október 31-én a Kormányhivatal kérésének megfelelően megismételtük a közle-
kedésfejlesztési pályázat műszaki átadás-átvételét. ahol a projektzárás is meg-
történt. A projektmenedzser megköszönte tájékoztatásunkat az eseményről. A 
műszaki ellenőr néhány esetben kifogást emelt. 
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- November 1-én az esti órákban kisebb lakástűz volt a Takarék utcában. 
Jegyzőhelyettes asszony a helyszínen volt, folyamatos tájékoztatást kértem tőle. 
Szükséglakásra, vagy egyéb vis major intézkedésre nem volt szükség.  A lakás 
lakható maradt. Hivatali feladatunk villanyszerelő keresése volt, mely kihívást je-
lentett Mindenszentek estéjén. A lakás biztonságossá tétele után hagyta el a 
helyszínt a katasztrófavédelem és jegyzőhelyettes asszony. Köszönöm a ka-
tasztrófavédelemben dolgozók közreműködését, valamint Szlezák Szilárd vil-
lanyszerelő mester segítségét.  
 

- November 4-én megkezdődött a Kossuth utca-Rákócziút torkolatának garanciális 
munkája. A Penta Kft. munkatársa elmondta, hogy betonlap ez alatt az útsza-
kasznál soha nem volt. Valami enyhe salakszórás történt alapozás címszóval. Az 
önkormányzat az alapozási munkákat 2015. decemberében megrendelte, a 2,7 
millió forintos számlát kifizette. Köszönöm mindazon képviselőtársaimnak, bizott-
sági tagoknak a munkáját, szavazatát, akik kiálltak a garanciális javítás mellett, 
így az önkormányzatnak nem kellett ismételten kifizetnie egy el nem végzett 
munkát.  A garanciális munkák idejére a buszmegálló ideiglenesen áthelyezésre 
került, külön köszönöm a Rétsági rendőrkapitányság munkatársainak a segítő 
közreműködését a balesetmentes közlekedés biztosításában.  
 

- November 5-én tovább folytattam új képviselőtársammal az egyeztetést.  
 

- November 6-7-én Petőfi utcai lakók bejelentésére bejáráson vettem részt Város-
gondnok úrral: ki engedélyezte, hogy túlsúlyos teherautók a Petőfi utcán keresz-
tül súlykorlátozó táblával ellátott volt laktanyai szervízúton keresztül szállítsanak, 
illegálisan elhelyezzenek, földet a volt laktanyában. Erről feljegyzést készítettünk, 
az ügyet folytatjuk. Ami számomra nem érthető, hogy ha valaki engedélyezte a 
föld elhelyezését, miért nem a Templom utcát jelölte ki közlekedési útvonalnak, 
mely lényegesen nagyobb teherbírású? Mi lesz a laktanyába behordott földdel? 
Több hónapja parkol egy elhagyott autó a Petőfi utcai parkolóban, közterületen. 
Az autó szemlátomást mozgásképtelen. Adatszolgáltatásért levelet írtam a Kor-
mányhivatalba, a tulajdonos személyét, lakcímét kérem meg. A megérkezett vá-
laszt további intézkedés céljából Jegyző úrnak átadom.  
 

- November 11-én a Közlekedésfejlesztési pályázat hiányosságainak átadás-
átvételén vettem részt. A vállalkozó a műszaki ellenőr által előírt feladatokat tel-
jesítette. Megjegyzem, a 2020. évi karbantartási tervben lesznek hiányokat pótló 
javaslataim a pályázattal kapcsolatban, például hulladékgyűjtők kihelyezése, for-
galmi rend változás táblák kihelyezése stb. A tél folyamán kiemelt figyelmet kell 
majd fordítani a Rózsavölgy utca felé vezető járda és a Takarék út 1. szám mel-
letti járda síkosítás-mentesítésére. Erre Városgondnok úr figyelmét felhívtam.  
Megrendeltük a karácsonyi díszkivilágításhoz a villamosenergia kapacitást. Tájé-
koztatom Önöket, hogy december 1. naptól január 7-ig lesz karácsonyi díszben a 
város.  
 

- November 12-én a Kormányhivatal kezdeményezésére a Helyi Védelmi Bizottsá-
gi ülésen vettem részt, melynek témája a téli felkészítés volt. Rétság tekintetében 
kiemelt téma volt a kamionközlekedés, parkoltatás a kritikus időszakban.  
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- November 13-án Becsó Zsolt, dr. Szabó Sándor, Skuci Nándor  meghívására 
részt vettem egy polgármestereknek szóló tájékoztatón. A tájékoztató kiemelt 
témája volt az egységes Nógrád megye. 
 

- November 14-én Ilinyben, Balla Mihály által tarott tájékoztatón vettem részt. Egy-
séges, együttműködő zsinórmértékfelállítását javasolt, amely mellé fel tudnak so-
rakozni a települések. Balla Mihály országgyűlési képviselő felhívta a polgármes-
terek figyelmét arra, hogy válság várható. Erre minden településnek fel kell ké-
szülnie. Jószívvel továbbítom e  gondolatokat a 2020. évi költségvetés feladatai-
nak megfogalmazásakor.  
 

- November 15-én részt a Hadtörténeti Intézet munkatársával folytatott egyeztetés 
során jutott tudomásomra, hogy vannak még olyan harcjárművek, melyek jelen-
leg méltatlan helyen vannak, ugyanakkor a volt Rétsági laktanyában  utánjárás-
sal kihelyezésre kerülhetnek. Amennyiben képviselőtársaim támogatják ezt a le-
hetőséget, a tárgyalásokat folytatom. 
Ezen napon részt vettem a Szécsényben megrendezett Őszi tárlat kiállítás meg-
nyitóján. Köszönöm képviselőtársaimnak, hogy 2018.decemberében úgy döntöt-
tek, hogy Rétság város is támogatja a rendezvény díjazottjait. Nagy örömömre 
szolgált és ezt a hírt büszkén osztom meg valamennyi rétsági polgárral, hogy 
Rétság Város Díját 2019. évben Óvári János rétsági festőművész kapta. A Kép-
viselő-testület nevében gratuláltam a díjazottnak. Ugyanezen a rendezvényen 
hangzott el egy javaslat arra vonatkozóan, hogy hasonló kiállítást Rétság is szer-
vezhetne a Nyugat-nógrádi művészek részére. Megfontolásra ajánlom e javasla-
tot. Pozitív támogatás esetén a Városi Művelődési Központ és Könyvtár intéz-
mény részére kell kiszignálni a rendezvényt.  

- November 20-án Gödöllőn hulladékgazdálkodási társulási ülésen vettem részt. A 
tanácsülésen Juhász István Kistarcsa polgármestere került megválasztásra el-
nökként, alelnöki posztot  Gyuricza László Kerepes polgármestere nyerte el. Az 
új tisztségviselőknek gratulálunk, jó munkát kívánunk. Az új vezetés békés 
együttműködést ígért. Minden polgármester, így jómagam is fontosnak tartjuk a 
rendszeres, precíz, hetenkénti hulladékszállítást. 

 
Folyamatos tevékenységem: 
 
A közlekedésfejlesztési pályázat utómunkálatai miatt több alkalommal egyeztettem a 
kivitelező képviselőjével. Mint képviselők nem ismerjük a pályázat részleteit, így került 
sor például arra, hogy kértem a zebrákra felhívó jelzés kihelyezését, a hulladékgyűjtőket 
stb. A vállalkozónál kifogásoltam a Mindszenty szoborhoz vezető híd minőségét. Ígére-
tet kaptam arra, hogy január hónapban kihelyezésre kerül egy „Budapest fahíd” típus.  
 
A Rózsavölgy utca 2-8. szám alatti társasház parkolókialakításával kapcsolatban is több 
alkalommal jártam a helyszínen. A lakosság véleményi igen megosztó a parkolóval. 
Van aki a teljes térkövet kéri, volt aki kifogásolta, hogy minek ide ilyen drága parkoló, 
elég lett volna a szórt kő is. Jelezte a munkavezető a 2 db elöregedett tujával kapcsola-
tos problémát is, de erről már döntés született.  
 
Egy rétsági lakos több alkalommal keresett fel férje temetésével kapcsolatban. A család 
szűkös anyagi körülmények között él. Tájékoztattam őt a köztemetés lehetőségéről, 
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illetve a temetési támogatásról. A lakos hitelt szeretett volna kérni az önkormányzattól, 
tájékoztattam, hogy ezt a törvény tiltja.  
 
Városgondok úrral több alkalommal egyeztettünk a csoportot érintő problémákról. A 
mindenszentek idején különösen érzékenyek a hozzátartozók a temetők állapotára. 
Rétságon sok probléma volt a temetővel, annak ellenére, hogy a Városgondok az utolsó 
pillanatban sok mindent elintézett. Kezdeményezésére átalakításra került a Városüze-
meltetési csoportban dolgozók munkaköri leírása. Az átdolgozást többek között a közel-
jövőben megérkező, a Magyar Falu Program keretében nyert ágaprító berendezés, to-
vábbá a megnövekedett manuálisan kaszálandó területek nagysága is indokolja. A Vá-
rosüzemeltetési csoport tekintetében az is változás, hogy hetente tartunk vezetői érte-
kezleteket, ahol a csoport vezetőjével egyeztetésre kerül a tárgyheti feladatsor és az 
előző heti feladatok végrehajtása. Jelenlegi feladatuk az adventi készülődés, illetve a 
Madách utcai patakpart tisztítása. 
 
A Városüzemeltetési csoport munkáival kapcsolatos a Gál Béláné megsegítésére indult 
társadalmi összefogással történt együttműködés is. Szombati Józsefné aktivista több 
alkalommal kérte a segítségemet az önkormányzat technikai eszközei, illetve humán-
erőforrás biztosítása tárgyában. Amiben tudtunk, mindenben segítettek koordinálásom 
mellett a Városüzemeltetési csoport munkatársai. Közvetlenül tőlem is kért és kapott 
segítséget egy kisszoba gletteléséhez szereztem azonnali határidővel festőt, természe-
tesen a saját költségemre. A teljesség igénye nélkül, név nélkül köszönöm a segítők, 
adományozók munkáját, felajánlását. 
 
Tisztelettel köszönöm mindenki támogatását!  
 
 
Kérem a tájékoztatóm szíves tudomásul vételét. 
 
 
Rétság, 2019. november 21. 
  
                                                                                                                     Mezőfi Zoltán 
                                                                                                                      polgármester 


